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  OBČINSKI SVET 

Bukovica 43, 5293 Volčja Draga 
 
 
 
Številka:00703-7/2020-3 
Datum: 22. 9. 2020 
 
 
 

Z A P I S N I K 
12. seje občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko, 

ki je bila v torek, 22. 9. 2020, ob 16. uri 
v dvorani Zorana Mušiča v kulturnem domu v Bukovici. 

 
 
 
Sejo je sklical in vodil župan Občine Renče-Vogrsko Tarik Žigon. Začela se je ob 16.01. 
 
Vabljeni: člani občinskega sveta, občinska uprava, poročevalci, nadzorni odbor in mediji. 
 
 
Na seji so prisotni: 
 

1. člani občinskega sveta in župan: 
Vanda Ožbot, Marko Furlan, Aleš Furlan, Boris Čoha, Urban Martinuč, Žan Bric, 
Karmen Furlan, Marko Švara, Viktor Trojer, Jožef Hvalica, Dušan Nemec, Radovan 
Rusjan, Florida Petelin, Borut Zorn in Tarik Žigon. 
 
Opravičeno odsotni: Andraž Furlan 
 

2. občinska uprava. 
 
Župan pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepčnost. Pove, da je zaradi zdravstvenih težav je 
upravičeno odsoten Andraž Furlan, ki kot predsednik Statutarno pravne komisije pooblašča 
Borisa Čoho, da ga zastopa. V nadaljevanju da župan v obravnavo in potrditev zapisnik 11. 
redne seje z že upoštevanimi popravki Marka Švare in Vande Ožbot.  
Odpre razpravo na zapisnik. Razprave ni. 
 
Župan da zapisnik 11. redne seje (23. 6. 2020) na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 14 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
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Boris Čoha  X  
Andraž Furlan Odsoten  
Urban Martinuč X  
Žan Bric X  
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin X  
Borut Zorn X  

Zapisnik 11. redne seje je potrjen. 
 
Župan da zapisnik 6. dopisne seje (z dne 30. 6. 2020) na glasovanje. Odpre razpravo na 
zapisnik. Razprave ni. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 12 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot 

 
 

Marko Furlan 
 

 
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan Odsoten  
Urban Martinuč X  
Žan Bric X  
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin X  
Borut Zorn X  

Zapisnik 6. dopisne seje je potrjen. 
 
Župan da zapisnik 7. dopisne seje (z dne 21. 8. 2020) na glasovanje. Odpre razpravo na 
zapisnik. Razprave ni. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 9 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot 

 
 

Marko Furlan 
 

 
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan Odsoten  
Urban Martinuč X  
Žan Bric X  
Karmen Furlan 

 
 

Marko Švara 
 

 
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
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Zapisnik 7. dopisne seje je potrjen. 
 
 
 
K 1) Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
Župan opozori, da je pri odlokih, obravnavanih v 7. in 12. točki, predlagan skrajšan postopek. 
Iz dnevnega reda umakne 3. točko, ker se poročevalec ni uspel udeležiti seje.  
 
Župan odpre razpravo.  
 
Viktor Trojer pove, da je nad skrajšanim postopkom rebalansa proračuna presenečen, saj v 
vabilu ni bilo tako navedeno. Na sejo bi se namreč v tem primeru drugače pripravil in oblikoval 
amandma. Predlaga, da se obravnava 12. točke (Odlok o rebalansu proračuna za leto 2020) 
izvede v celoti in ne v skrajšanem postopku.  
 
Aleš Furlan predlaga umik 9. točke (Odlok o sofinanciranju Letnega programa športa v Občini 
Renče–Vogrsko – 1. branje). Kot razlog navede, da se je Sosvet za šport sestal dva dni po 
seji Odbora za družbene dejavnosti. Člani Sosveta so izrazili nestrinjanje s predstavljenimi 
merili. Predlaga prevetritev meril, s čimer se strinjajo tudi predstavniki klubov. Na ta način naj 
bi se sredstva bolj enakopravno porazdelila med upravičenci. Predsednik Sosveta, Primož 
Sulič, naj bi prav tako predlagal prečiščenje besedila. Ker gre za Odlok v letu 2021, se ne tiče 
letošnjega proračuna, zato predlaga obravnavo te točke na eni izmed naslednjih sej.  
 
Borut Zorn replicira svetniku Alešu Furlanu. Pove, da so merila takšna, kot so bila sprejeta na 
seji Odbora za družbene dejavnosti. Z redakcijskimi popravki bodo taka merila tudi 
predstavljena na seji Občinskega sveta. Ker gre za prvo branje, se nadaljnji popravki meril, 
podani s strani Sosveta za šport lahko še vedno upoštevajo v drugem branju. Simulacije, ki se 
jih bo opravilo, ne ovirajo današnjega sprejetja odloka. Opozori, da je odlok potrebno sprejeti 
tudi po predlogu inšpekcije. 
 
Župan  pove, da je z merili seznanjen. Četudi je priloga del odloka, se jo v tej seji lahko takšno 
sprejme. V drugem branju je namreč še vedno mogoč amandma.     
 
Župan da na glasovanje predlog, da se obravnava 11. točke (Odlok o rebalansu proračuna 
za leto 2020) izvede v  dveh branjih.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 10 
PROTI: 0  
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X  

 

Aleš Furlan 
 

 
Boris Čoha  

 
 

Andraž Furlan Odsoten 
Urban Martinuč 

 
 

Žan Bric 
 

 
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  

Radovan Rusjan 
 

 
Florida Petelin X  
Borut Zorn X  



Stran 4 od 26 
 

Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin X  
Borut Zorn X  

Predlog obravnave Odloka o rebalansu proračuna za leto 2020 v dveh branjih je bil sprejet.   
 
Župan da na glasovanje predlog, da se obravnava 8. točke (Odlok o sofinanciranju Letnega 
programa športa v Občini Renče-Vogrsko – 1. branje)  umakne z dnevnega reda, zaradi 
neskladja priloge pri odloku.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 3 
PROTI: 8 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Boris Čoha    
Andraž Furlan Odsoten 
Urban Martinuč   
Žan Bric   
Karmen Furlan  X 
Marko Švara  X 
Viktor Trojer  X 
Jožef Hvalica  X 
Dušan Nemec  X 
Radovan Rusjan  X 
Florida Petelin  X 
Borut Zorn  X 

Predlog umika obravnave 8. točke z dnevnega reda ni bil sprejet.  
 
Župan da na glasovanje dnevni red, z upoštevanimi sprejetimi popravki in spremembami.  
 

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda, 
2. Sklep o porabi presežka Javnega zavoda za gasilsko in reševalno dejavnost Gasilska 

enota Nova Gorica (poročevalec: Aleš Markočič, direktor GENG), 
3. Ocena izvajanja Občinskega programa varnosti za leto 2019 (poročevalka: Ana Vuk, 

direktorica občinske uprave), 
4. Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje, 
5. Vprašanja in pobude svetnikov, 
6. Odlok o načinu zagotavljanja obvezne občinske gospodarske javne službe 24-urne 

dežurne službe v okviru pogrebne dejavnosti na območju Občine Renče-Vogrsko – 1. 
branje (poročevalka: Špela Glušič, Višja svetovalka za pravne zadeve), 

7. Sklep o sofinanciranju nadstandarda v OŠ Renče (poročevalka: Vladka Gal Janeš, 
Višja svetovalka I za družbene dejavnosti), 

8. Odlok o sofinanciranju Letnega programa športa v Občini Renče-Vogrsko – 1. branje 
(poročevalka: Vladka Gal Janeš, Višja svetovalka I za družbene dejavnosti), 

9. Polletno poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Renče-Vogrsko za prvo polletje 
2020 (poročevalec: Gregor Kobal, predsednik Nadzornega odbora), 

10. Sklep o seznanitvi s polletnim poročilom Občine Renče-Vogrsko (poročevalka: Beti 
Čufer, Sekretarka za finance in proračun), 

11. Odlok o rebalansu proračuna za leto 2020 (poročevalka: Beti Čufer, Sekretarka za 
finance in proračun), 

12. Razno. 
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Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 11 
PROTI: 0  
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan   
Boris Čoha  X  

 

Andraž Furlan Odsoten 
Urban Martinuč   
Žan Bric   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin X  
Borut Zorn X  

Dnevni red z upoštevanimi spremembami je sprejet. 
 
K 2) Sklep o porabi presežka Javnega zavoda za gasilsko in reševalno dejavnost 
Gasilska enota Nova Gorica (poročevalec: Aleš Markočič, direktor GENG). 
 
Župan odpre drugo točko dnevnega reda in preda besedo Alešu Markočiču, direktorju Gasilske 
enote Nova Gorica.  
 
Aleš Markočič pove, da je predlog Strokovnega sveta zavoda, da se presežke javnega zavoda 
v višini dobrih 131.000 evrov, ustvarjene med letoma 2018 in 2019, porabi za nakup gasilske 
avtolestve. Avtolestev je specialno gasilsko vozilo, lestev je visoka do 32 metrov in zato 
primerna za gašenje iz višin. Zadnji pregibni lestvenik omogoča lažje reševanje in gašenje. 
Sama investicija je ocenjena med 750.000 in 770.000 evri. Pomemben sofinancer je 
Ministrstvo za obrambo, od katerega je GENG že prejel odobren sklep razpisa (vrednost 
276.000 evrov). Ostala sredstva bodo pridobljena iz presežka javnega zavoda in iz proračunov 
občin. Občina Renče-Vogrsko bi naslednje leto investiciji namenila 12.400 evrov, ostala 
sredstva pa druge občine in zavod z namenskimi sredstvi.  
Razpis za dobavo vozila že poteka, saj je bil tudi to pogoj za sodelovanje na razpisu iz 
ministerstva. Zaključek investicije je predviden v letu 2021, saj je rok dobave vozila eno leto. 
 
Župan se zahvali poročevalcu in preda besedo Viktorju Trojerju, predsedniku Odbora za 
gospodarstvo in proračun, ki je sklep obravnaval na seji.  
 
Viktor Trojer pove, da se Odbor za gospodarstvo in proračun strinja s sprejetjem sklepa. 
 
Župan odpre razpravo. Razprave ni.  
 
Župan da na glasovanje Sklep o porabi presežka Javnega zavoda za gasilsko in reševalno 
dejavnost Gasilska enota Nova Gorica. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 14 
PROTI: 0  
 

 ZA PROTI 
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Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X 

 

Boris Čoha  X 
 

Andraž Furlan Odsoten  
Urban Martinuč X 

 

Žan Bric X 
 

Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin X  
Borut Zorn X  

Sklep o porabi presežka Javnega zavoda za gasilsko in reševalno dejavnost Gasilska enota 
Nova Gorica je sprejet. 
 
 
K 3) Ocena izvajanja Občinskega programa varnosti za leto 2019 (poročevalka: Ana Vuk, 
direktorica občinske uprave). 
 
Župan odpre tretjo točko dnevnega reda in preda besedo Ani Vuk, direktorici občinske uprave 
Občine Renče-Vogrsko.  
 
Ana Vuk pove, je ocena pripravljena v skladu s 6. členom Zakona o občinskem redarstvu, ki 
nalaga občinam, da sprejmejo občinski program varnosti. Ocena je pripravljena na podlagi 
poročila Medobčinske uprave za leto 2019 in na osnovi poročila Policijske postaje Nova Gorica 
za leto 2019.  
Prvotna poročevalka se je zaradi drugih obveznosti opravičila. 
Poročilo, ki je sestavni del gradiva za 12. redno sejo OS, kaže na dobro sodelovanje med 
Policijsko postajo Nova Gorica, lokalno skupnostjo, Medobčinsko upravo, drugimi državnimi 
organi, občankami in občani ter CZ. Obenem je to temelj za uspešno prepoznavanje in 
odzivanje na odklonska dejanja, ki bi lahko občanom in občankam povzročila nelagodje.  
Direktorica opozori, da bodo svetniki na morebitna vprašanja morali počakati na pisni odgovor 
s strani policije ali medobčinskega redarstva.  
 
Župan odpre razpravo. Razprave ni.  
 
Župan da na glasovanje potrditev ocene.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 12 
PROTI: 0  
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot   
Marko Furlan   
Aleš Furlan X 

 

Boris Čoha  X 
 

Andraž Furlan Odsoten  
Urban Martinuč X 

 

Žan Bric X 
 

Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
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Radovan Rusjan X  
Florida Petelin X  
Borut Zorn X  

Ocena izvajanja Občinskega programa varnosti za leto 2019 je potrjena. 
 
K 4) Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje. 
 
Župan preide na četrto točko in prebere sprejete sklepe 11. redne seje in 6. dopisne seje, ki 
so bili ustrezno posredovani institucijam ali dotičnim osebam. 
Točko nadaljuje s poročilom o delu občinske uprave od 23. junija do 22. septembra 2020.  

- Okolje in prostor: na Vogrskem se zaključujejo dela »Izgradnja vodovoda Kurnik«, 
preostajajo dela na strani MONG. Obenem se pridobiva dokumentacija (s strani 
statikov, električarjev, požarne varnosti …) za zadružni dom Vogrsko. Na območju KS 
Bukovica-Volčja Draga potekajo zaključena dela na »Izgradnji vodovoda Zrzinišče« in 
na »Ureditvi ceste Kotišče«. V Renčah prav tako potekajo zaključna dela pri »Ureditvi 
cest Merljaki - odsek Pisk-Polanc in odsek Špacapani«. Poleg tega je režijski obrat 
izvajal dela v sodelovanju z Marvin s.p. v Bukovici, na Vogrskem, v Oševljeku, v 
Lukežičih … Vzdrževalna dela na cestah je izvajal CPG.  
Oddelek je strankam podajal informacije glede razpisa za MKČN in pripravljal odločbe 
in pogodbe, saj se je razpis, s porabljenimi vsemi sredstvi, zaključil.  
Izvajal se je nadzor nad javnim naročilom KUL-STIK, Nadstrešnica nad kulturnim 
domom Bukovica.  
Potekalo je pošiljanje povabil ponudnikom za vzdrževanje gozdnih cest, izbran je bil 
najugodnejši izmed njih, nato je potekalo še urejanje dokumentacije.  
Urejalo, spremljalo in pošiljajo se je evidenčne liste o ravnanju z odpadki za Komunalo 
Nova Gorica. Evidentiralo se je prijave o odvozu azbestnih odpadkov in se skladno z 
vlogami sprotno naročalo odvoze.  
Izvajalo se je vzdrževalna dela na cestah in cestnih odsekih: sanacija vozišča Oševljek 
št. 19–25, ureditev poti Vogrsko hišna št. 157, 81, 20 in 79, pri Mohorinih se je postavila 
betonska mulda, čistilo se je jarke (v sodelovanju s Hidrotehnikom, Zavodom za 
kmetijstvo).    

- Družbene dejavnosti: objavljeni so javni razpisi za sofinanciranje programov, projektov 
in prireditev na naslednjih področjih kulture, športa, 
humanitarnih/invalidskih/zdravstvenih organizacij, veteranskih organizacij in 
upokojenskih organizacij. Rok za prijave se je zaključil 21. septembra, razen za kulturo, 
(področni zakon določa, da mora biti rok za prijavo na področju kulture najmanj 1 
mesec). Pristojne komisije bodo prijave, za katere je rok zaključen, odpirale v tekočem 
tednu. 

- Projekti za turizem in kmetijstvo: za projekt vodovodov in kanalizacije so v avgustu bila 
pridobljena vsa gradbena dovoljenja in projektne dokumentacije. Na Ministrstvo za 
okolje in prostor je bil podan popravek vloge, saj je s strani ministrstva bila prejeta prva 
recenzija. Po tem sledi priprava razpisne dokumentacije.  
Na področju turizma je bil objavljen Javni razpis za sofinanciranje programov in 
projektov društev na področju turizma v Občini Renče-Vogrsko v letu 2020 in skladno 
z razpisom tudi ureditev objave v Uradnih objavah ter na spletni strani. Sladila je 
uskladitev s komisijo za turizem, odpiranje vlog, pisanje in odpošiljanje dopolnitev oz. 
odločb in nenazadnje dodelitev sredstev.  
V Javnem zavodu za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina so potekali skupni 
sestanki na MONG-u zaradi pogodbe in ostalega operativnega dela. Poleg tega 
potekajo začetna dela za pripravo nove turistično informacijske brošure Občine Renče–
Vogrsko. Predstavniki Občine so se udeležili delavnice ESPON s področja združevanja 
obmejnih krajev na MONG-u. 
Na področju kmetijstva sta bila objavljena dva razpisa: Javni razpis za sofinanciranje 
programov  s področja kmetijstva in podeželja v Občini Renče-Vogrsko za leto 2020 
ter Javni razpis za dodelitev pomoči za ohranjanje in spodbujanje razvoja kmetijstva in 
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podeželja v Občini Renče-Vogrsko za leto 2020 (ukrep 1 in ukrep 4). Razpise se je 
objavilo v Uradnih objavah ter na spletni strani. Potekala je uskladitev s komisijo za 
kmetijstvo za ukrep 1, odpiranje vlog, pisanje in odpošiljanje dopolnitev oz. odločb ter 
dodelitev sredstev. 
Sočasno je potekala priprava in nabor »projektov covid« - iz Občine jih je bilo 
prijavljenih 30.  
V sredini septembra so bili oddani projekti RRP-ja, nove finančne perspektive 2020-
2027. Občina je pripravila nabor projektov po štirih ključnih razvojnih prioritetah (zelena 
regija, pametna regija, regija za ljudi, povezana regija). V perspektivo je vključena 
kolesarska pot Bazara–Dornberk in Bilje–Ajševica, kanalizacija Renče (Arčoni, Žigoni), 
Bilje, Bukovica, Volčja Draga-Bazara, Britof-Volčja Draga, Lijak-Vogrsko. V perspektivo 
je dodana tudi obvoznica Volčja Draga-Bazara, dnevni center za starejše, dozidava 
večnamenske dvorane na Vogrskem in vzdrževalna dela v njeni notranjosti. V projekte 
RRP-ja je dodana tudi dozidava telovadnice v Renčah. Vključena je tudi cesta 
Bukovica-Renče, ureditev notranjosti »kavarne Renče«, center kreativne industrije 
Frnaža (bivša peč bi lahko postala muzej in izobraževalni center), ureditev Turistično 
informacijskega centra in ureditev gorsko-kolesarske poti iz Cerja do naše občine. 
Vključena je tudi obrtno-poslovna cona Renče, ureditev infrastrukture industrijske cone 
na Vogrskem, park Lakeness, CŠOD Renče (kar bi omogočalo prenočišča tudi za 
športne priprave in večdnevne tekme), opazovalna ploščad, razgledni stolp na 
Vogrskem, zeleni inkubator (spodbujanje lokalne samooskrbe), botanični park na 
Vogrskem, razvoj turističnih projektov revitalizacije reke Vipave, virtualna tržnica, 
poplavna ogroženost reke Vipave.  
Ob vsem tem je potekalo sprotno delo na sledečih projektih: WIFI4EU (urejanje 
operativnih sestankov z izvajalcem po izbranih točkah po občini in ostalih zadev za 
nemoteno dokončanje projekta), ob tem se je uredilo novo elektro omarico na 
Lakenessu in pripravilo članke za objavo v medijih.  
Zaključen je projekt Enermob (postavljena je električna polnilnica v Renčah, zaključena 
je primopredaja, urejajo se še pogodbe o vzdrževanju, upravljanju in zavarovanju 
polnilnice, postavljene so table z napisi in logotipi).  
Projekt Grevislin (potekajo operativni sestanki s predstavnico RRA in novo 
koordinatorko projekta na MONG, ureja se dokumentacija (pogodba o najemu), saj bo 
celotna investicija morala biti izpeljana preko MONG, ki je nosilec projekta Grevislin). 
Za projekt Walk of Peace/Pot miru potekajo – pridobivajo se soglasja na parcelah, kjer 
bodo postavljeni količki za novo sprehajalno pot Pot miru. V sklopu istega projekta 
poteka usklajevanje glede nadaljnjega dela (postavitve muzeja v stari vežici v Renčah). 
Pripravljajo se opisni dokumenti investicije Vinišče, zaradi potreb spremembe aktivnosti 
pod WP 4, da aktivnosti postanejo upravičen strošek projekta. Obenem so potrebne še 
uskladitve glede obstoječih soglasij in urejanje pogodbe o služnosti s Slovenskim 
državnimi gozdovi glede parcele Vinišče. 
Projekt Kul-Stik Nadstrešnica je zaključen. Urejalo in sodelovalo se je pri pripravi 
predstavitvenega videa o projektu. V naslednjih dneh bo sledil zaključni dogodek 
projekta (Ples v Bukovici) in priprava celotne dokumentacije za končno poročanje. V 
izdelavi je tudi priprava prošnje za podaljšanje roka za poročanje, prav zaradi 
dokončanja izvedbe zgoraj omenjenega dogodka Ples v Bukovici. 
Projekt Kuj.me: potekajo operativni sestanki in uskladitve glede postavitve muzeja 
tehnične dediščine v stavbi KD Bukovica v sodelovanju z Goriškim muzejem Nova 
Gorica.  
Za projekt Pot Vipava potekajo operativni sestanki z Goriškimi opekarnami za potrebe 
ureditve dostopne poti in postavitve temeljev za ptičjo opazovalnico. Ob tem poteka 
pridobitev pogodbe o služnosti s strani Sklada kmetijskih zemljišč RS glede glavne 
trase poti (okrog glinokopa) in dostopne poti do ptičje opazovalnice. V istem načrtu je 
uresničitev prostora za druženje (mize in stoli) v zaselku Martinuči, kot je že bilo 
predlagano v participativnem proračunu.  
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Projekt Dedi center je v zaključni fazi, saj poteka končno poročanje s strani naše  in 
ostalih občin, ki so bile vključene v projekt. 
Za Green destination so v pripravi spletne ankete za prebivalce, ponudnike in 
obiskovalce, ki bodo objavljene v spletnem orodju 1.ka. 

  
 
 
K 5) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda in preda besedo svetnicam in svetnikom.  
 
Urban Martinuč postavi vprašanje glede ureditve ekoloških odtokov: kdaj se bodo pričela dela.  

- Župan pove, da se (v sodelovanju s svetnico Vando Ožbot, podžupanom Alešem 
Furlanom in predstavniki KS) pripravlja popis kontejnerskih mest. Urejen bo zemljevid, 
ki bo točneje predstavljal zbirna mesta in lokacije mešanih (zelenih) kontejnerjev. S 
pripravljenim zemljevidom bo v dogovoru s posameznimi krajevnimi skupnostmi 
mogoča racionalizacija zbirnih mest. Po tej točki se kontaktira Komunalo, ki je dolžna 
ta mesta opremiti.  
Naveže se še na vprašanje svetnika Borisa Čohe s prejšnje seje – s strani direktorja 
Komunale je bilo potrjeno, da bodo kmalu zamenjani vsi kontejnerji in bo tako 
omogočeno lažje odpiranje s pomočjo pedala.  

- Urban Martinuč zanima ga, ali bo ta projekt realiziran še letos. 
- Župan pove, da bo še v letošnjem letu zaključen popis in pripravljen zemljevid. Vsaj 

dve novi zbirni mesti bi še letos morali biti urejeni, ostala pa tekom leta 2021. 
Doda še, da je v dogovoru s Komunalo v pripravi koledar, kjer bi vsake tri mesece, dva 
dni zapored, potekalo pobiranje kosovnih odpadkov pod viaduktom na Vogrskem. Z 
dokončnim dogovorom bo seznanjen tudi Odbor za okolje in prostor.   

 
Vanda Ožbot naveže vprašanje na sprejet ISO standard – zanima jo, zakaj je sklenjenih toliko 
podjemnih pogodb v krajevnih skupnostih in v občinski upravi. Obenem želi biti seznanjena z  
višino urnih postavk in z razlogom za sklenitev takšnih pogodb. Opozori, da je vprašanje 
postavila že lani in pripombo dodala dopisni seji. Prosi, da pogodbe pregleda Nadzorni odbor 
in poda poročilo do konca leta.  

- Župan pove, da je na občini sprejet ISO standard 9001 (standard za standardizacijo 
postopkov). Predlog o pregledu pogodb bo posredoval Nadzornemu odboru. 

 
Dušan Nemec izpostavi cesto Bukovica-Renče in želi izvedeti, kdaj bodo začela potekati dela. 
Pločnik v Bukovici med starim in novim mostom ob Vipavi – poudari, da gre za nevaren odsek. 
Pri poročilu župana o opravljenih delih opozori, da ni bilo omenjenega dogajanja v KS 
Bukovica-Volčja Draga. Opozori še na sestanek z županom in poveljnikom CZ, ker še vedno 
čaka na dogovor o terminu.  

- Župan pojasni, da Telekom umika koaksialne kable izpod cest Bukovica-Renče v 
stranski optični kabel, ki se nahaja na poljih – za Telekom je namreč strošek 
premestitve zaradi prepustov previsok. 
Pločnik v Bukovici bo izdelan v okviru projekta Grevislin, v sodelovanju z MONG. Kot 
je tudi iz rebalansa razvidno, je del sredstev za ta projekt prenesenih tudi v naslednje 
leto. O realizaciji bodo svetniki obveščeni. 
Za izpuščeno poročilo o delih v KS Bukovica-Volčja Draga se župan opraviči.  
Sestanek s poveljnikom CZ bo v kratkem določen.    

 
Aleš Furlan postavi vprašanje o odloku o občinskih javnih cestah – dostopnost, varnost in 
preglednost na občinskih cestah (sklicuje se na 62. in 63. člen). Vprašanje se nanaša na 
preglednost cest in dostopnost interventnih vozil. Zanima ga pristopanje k tej problematiki. 
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Drugi del vprašanja se nanaša na igrišče z mivko v Bukovici – ali bi bilo mogoče to igrišče 
prestaviti na parcelo ob jezeru (Lakeness). Problem je izpostavil učitelj športne vzgoje iz OŠ 
Renče, saj je moral svoje učence peljati na odbojko v Šempeter.  
Tretje vprašanje pa se tiče posredovanja napak na javni razsvetljavi – za lažje vodenje evidenc 
in posredovanja potrebnih popravil, bi občani lahko nedelujočo javno razsvetljavo sporočali 
preko spletne strani (portal e-občina). Zanima ga, ali bi tovrstni sistem javljanja napak lahko 
uredili tudi na naši občinski spletni strani. 

- Župan pove, da so predstavniki KS in režijski obrat že na več mestih posekal grmičevje. 
O lokacijah, kjer je potrebna tovrstna sečnja, je bila Občina obveščena s strani 
Komunale in PDG Renče-Vogrsko. Problematika okrog takšnih posegov se je 
oblikovala predvsem na strani lastnikov dreves in grmov. V zadnjem mesecu so bile 
izvedene štiri večje sečnje.  
Igrišče v Bukovici, ki sicer spada pod OŠ Renče, je zaklenjeno s strani ravnatelja. Na 
igrišču za nogomet naj bi se zbirale druge skupine in onesnaževale okolico igrišč. 
Vlomljeno je bilo celo v tamkajšnjo električno omarico. Iz navedenih razlogov je torej 
celotno igrišče zaklenjeno. Za uporabo igrišča v Bukovici pa župan predlaga, naj se 
ravnatelj s svojim uslužbencem dogovori in mu z dodatnim ključem omogoči dostop. 
Za dogajanje na šolskih igriščih in igralih je (četudi v popoldanskem času) odgovoren 
ravnatelj. Ostaja pa ideja in predlog, da se ob Lakenessu uredi igrišče za odbojko na 
mivki in tako oblikuje športni park na prostem. 
Za digitalizacijo občine bo predlog in prošnja za ponudbo naslovljena na Arctur d.o.o., 
s katerim ima občina podpisano pogodbo.  

 
Marko Furlan prav tako izpostavi javno razsvetljavo in postavitev dodatnih luči na več mestih, 
kot to predvideva proračun.  
Poleg tega ga zanima, ali je pri obnovi Vogrščka podpisan dogovor, s katerim bi bilo 
zagotovljeno saniranje cest v primeru poškodb cestišča ob prevozu tovora. 

- Župan odgovori, da je postavitev dodatne javne razsvetljave pogojena s prejetimi 
pobudami. Svetnikov predlog je sprejel.  
Ob tem še omeni, da je s podjetjem Skapin v dogovoru za digitalizacijo mest javne 
razsvetljave – v PISO sistem bi se tako vpisalo mesta, kjer je razsvetljava postavljena. 
Do konca leta je tudi v načrtu zamenjava števčnih mest in nižjih priklopov – tako bi 
občina na letni ravni prihranila tudi več kot 4000 evrov.  
Podjetje Kolektor, ki bo obnovilo Vogršček, je po zakonu dolžno sanirati poškodbe 
cestišča, do podpisa dotičnega dogovora pa še ni prišlo. Januarja letos je občina s 
predstavniki KS opravila popis trase in izpostavila problematiko hrupa, prometne 
ogroženosti in sanacijo škode. Poleg tega predlaga dodaten popis stanja pred 
začetkom del na stroške izvajalca. Župan predlaga sestanek z izvajalcem in KS o 
poteku del. Trenutno pa se na lokaciji izvajajo šele pripravljalna dela.     
      

Radovan Rusjan zanima ga, koliko projektov in sredstev je bilo doslej v tem mandatu 
pridobljenih iz evropskih sredstev. Obenem ga zanima plan bodočih projektov. Pove, da je 
odgovor lahko podan pismeno. 

- Župan v lanskem letu je Občina s pomočjo izvedenih projektov pridobila med 250.000 
in 260.000 evrov iz evropskih sredstev. Letošnji izkupiček bo nižji zaradi prenosa 
projektov in izplačil v naslednje leto. Večji prilivi evropskih sredstev se zgodijo glede na 
kohezijsko obdobje – to je trenutno v zaključku. Ti projekti zahtevajo projekte na dolgi 
rok. Na letni ravni pridobiva občina sredstva s strani manjših (LAS) projektov, ki so 
vezani na bolj mehke vsebine. Obenem se čaka tudi poročilo vlade, ki bo 8. oktobra 
razgrnila »covid projekte«. Župan bo pripravil podrobnejše pisno poročilo in strukturo 
bodočih projektov. Poročilo je del zapisnika.  

 
Borut Zorn se pridružuje pobudi svetnika Furlana o javni razsvetljavi. Opomni na svojo pobudo 
z decembrske seje leta 2019, ko je dal pobudo o ureditvi javne razsvetljave v Martinučih od 4 
do 17. Zanimajo ga kanalizacijska dela na mikrolokaciji Merljaki-Žigoni: na križišču je 
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predvideno krožišče v projektu revitalizacije trga v Renčah. Na tistem območju je namreč tudi 
parcela, ki bi jo bilo potrebno odkupiti. Zanima ga, kdaj bo to zemljišče urejeno oziroma 
odkupljeno.  

- Župan bo pridobljene pobude o javni razsvetljavi še enkrat pregledal in posredoval 
izvajalcu. Tudi zaradi tovrstnih predlogov dela podjetje Skapin popis obstoječe javne 
razsvetljave. Ne izključuje možnosti razpisa za obnovitev in postavitev novih luči ter ob 
tem opozori, da je potrebno pri postavitvi razsvetljave biti previden, saj je tudi to vir 
onesnaževanja okolja. 
Izpostavljeno krožišče je problematično zaradi njegove umestitve v prostor. Dostopno 
mora biti za avtobusno obračališče in obenem povozne strukture. V idejni zasnovi je 
tudi postavitev kontejnerskega mesta na drugi strani. Ko bo zasnova krožišča 
pripravljena, jo bo župan dal v vpogled na KS in na oddelek za okolje in prostor. Zato 
tudi še ni prišlo do odkupa zemljišča, ker se postavitev trase še oblikuje. Problematičen 
s strani varnosti in odmika je tudi tam postavljen drog s strani Elesa.  

 
Florida Petelin izpostavi problematiko košnje ter posledično slabo vidljivost cestišča in sam 
izgled občine. Košnja bi se morala izvajati pogosteje, sploh v okolici objektov, ki so sicer občini 
v ponos.  
Druga problematika so odsluženi avtomobili, ki so puščeni na parkiriščih v Renčah, ljudje pa 
se pritožujejo zaradi pomanjkanja parkirnih mest. Nekatere občine so že sprejele odloke, ki 
urejajo to problematiko. 

- Župan pojasni, da se košnja preko zunanjega izvajalca izvede trikrat letno – očitno bi 
bilo potrebno dopolniti trase, ki so pogosteje potrebne košnje. Režijski obrat to izvaja 
predvsem v okolici šol, igral in spomenikov. Izpostavi, da je bilo letošnje poletje izredno 
zeleno, zato je v času počitnic dodatno košnjo izvajal še študent in hišnik občinske 
stavbe.  
Glede odstranitve avtomobilov se bo župan posvetoval z MONG, ki je pred kratkim 
sprejel odlok o odstranjevanje avtomobilov z občinskih površin (dovoljenje za 
odstranitev). Naša občina takšnega odloka še nima urejenega – lastnika avtomobila se 
lahko le kaznuje zaradi onesnaževanja.   

 
Viktor Trojer zanima ga stanje OPN-ja.  
Drugi del vprašanja se nanaša na vprašanje prejšnje seje – kako je z realizacijo prihodkov od 
prodaje kmetijskih zemljišč, ki so predpostavljeni v proračunu? Če je bila cenitev res opravljena 
v juniju, bi namreč sedaj že lahko bila prodaja realizirana.     

- Župan pove, da se je prejšnji teden sestal z arhitektom Fabčičem, ki je OPN papirje 
posredoval na ministrstva v Ljubljano. Občina je v načrt dodala kolesarske poti in 
obvoznico, urejanje brežin reke Vipave, upoštevani so bili varovani pasovi, razvoj 
gospodarstva … Sedaj Občina čaka na prvo recenzijo. Po tem sledi javna razgrnitev in 
pregled, lahko sledijo pripombe. Spremembo odloka mora potrditi Občinski svet, nato 
se načrt vrne v Ljubljano na potrditev in vpis. 
S svetnikom se strinja glede pripombe o prihodkih od prodaje zemljišč. Uprava načrtuje 
pregled prispelih vlog in obravnavo tistih, ki ne potrebujejo razparcelacije. Pri presoji bo 
sodeloval tudi Odbor za okolje in prostor.      

- Viktor Trojer opozori, da se mu zdi nesmiselno vmešavanje v postopek Odbora za 
okolje in prostor, saj je Občinski svet s proračunom že sprejel seznam zemljišč za 
prodajo.  

- Župan pojasni, da bi to prišlo v poštev zgolj v primerih, ko za isto zemljišče prispe več 
vlog, kjer je prisotna razparcelacija ... Odbor je pomemben člen pri kompleksnejšem 
odločanju.   

  
Karmen Furlan prav tako opozori na košnjo trave po občini, še posebej v okolici spomenika v 
Volčji Dragi.  
Ponovno opozori na nujnost postavitve optičnega kabla.  



Stran 12 od 26 
 

Doda še pobudo, da se seje odborov (v tem primeru se nanaša na Odbor za okolje in prostor) 
snemajo, ker je usklajevanje funkcij predsednika in zapisnikarja obenem nemogoče.    

- Župan odgovori, da se bo košnja trave izvajala pogosteje.  
Po zadnji seji je župan pozval Telekom, da pripravi bolj podrobno mapo postavitve 
optike. Pri investicijah občine je sam Telekom podal pobudo za sodelovanje. Ankete o 
postavitvi optike trenutno izvajajo krajevne skupnosti. S strani tehničnega direktorja za 
severno Primorsko je bila podana pobuda, da se optiko postavlja na električne kable. 
Ob tem sicer prihaja do neskladij z Elektro Primorska zaradi plačevanja služnosti. Ob 
tem ponovno opozori, da so za postavitev optike lahko primerne tudi konkurenčna 
podjetja. 
Ali je snemanje sej odborov dovoljeno, naj preveri Statutarno pravna komisija. 
Občinska uprava lahko omogoči tehnične pripomočke. 
 

Marko Švara izpostavi Občino Brda, ki pravkar obširno postavlja optiko in bi jo lahko v tem 
primeru kontaktirali. 
Vprašanje postavi o obljubljenem krožišču na Vogrskem - ob izhodu z avtoceste. Opomni, da 
bi se na ta način upočasnil promet na tistem cestnem odseku, če že pobuda o omejitvi na 70 
km/h ni bila odobrena. Ob uresničitvi postavitve obrtne cone v tistem delu Vogrskega se mu to 
zdi nujno.  

- Župan odgovori, da je Vogrsko s strani Telekoma že umeščeno v projektno 
dokumentacijo: en del s strani Šempasa, drugi del pa ob postavitvi centrale v Prvačini. 
Glede krožišča na Vogrskem pove, da je Direkcija za ceste dala negativen odgovor, 
ker gre za nenevarno območje, ki posledično ne potrebuje spremembe režima. Občina 
je dala pobudo tudi DARS-u, da bi v sklopu obnove avtocestnega trakta, ki trenutno 
poteka, dodali še krožišče in tako omogočili varno vključitev na avtocestni uvoz. Tudi 
ta pobuda je bila zavrnjena, četudi je Občina ponudila sofinanciranje javne razsvetljave, 
postavitev pločnikov, cevi za bodočo kanalizacijo ... Merilnik hitrosti v Bukovici beleži 
tudi statistiko prometa. Podoben merilec bi torej lahko postavili na tem odseku in tako 
pridobili dokazila o dokazilih prometa ter tako dokazali, da gre za nevaren in močno 
frekvenčen cestni odsek.   
 

Vanda Ožbot opomni, da je Občina lastnik treh parcel na območju industrijske cone Dombrava, 
na skupnem zemljišču več kot 100.000m2. Predlaga, da se parcele umesti v plan prodaje, ker 
za občino predstavljajo neizkoriščen kapital.  
Drugi predlog se nanaša na Javni zavod za turizem, kjer naj se župani dogovorijo o ukinitvi 
vinjet od Vrtojbe do Vipave. Ker gre za maloobmejno območje in hitro cesto, bi se taka ukinitev 
obrestovala tudi v turizmu.  
Opomni še na javno razsvetljavo, kjer je nujna presoja projektanta. Opozori na zaselek 
Zmajna, kjer se od nastanka samostojne občine ni investiralo. 

- Župan odgovori, da se bo omenjene parcele umestilo v plan.  
V času epidemije se je oblikovala skupina »Rešimo Goriško«, ki je razpravljala o 
odpravi vinjet. Pobuda, o opustitvi vinjet na območju od Vrtojbe do Vogrskega, je 
podprta s strani podjetnikov in je že bila predložena vladi.     

 
Aleš Furlan apelira na svetnike in prebere Odlok o oskrbi s pitno vodo (4. člen, zagotavljanje 
javnega vodovoda), s katerim se nanaša na vodovod Zrzinišče in Kurnik. S tem poudari nujnost 
oskrbe vsake hiše s pitno vodo, a obenem predlaga obravnavo takšnih investicij na sejah OS. 
Svetnike pozove, naj preverijo, kje bi se lahko nahajala ustrezna kontejnerska mesta. Tako bi 
lahko izločili zelene kontejnerje, ki predstavljajo obremenjevanje okolja in cest. Postavitev 
skupnih ekoloških otokov bi predstavljala nižji strošek, saj ekološko ploščad financira 
Komunala.  
Določene jarke čisti in ureja Hidrotehnik, nekaj pa Sklad kmetijskih zemljišč. Svetnikom poda 
pobudo, naj Skladu do konca oktobra posredujejo, katere jarke bi se prioritetno izsuševalo in 
čistilo naslednje leto. Na ta način bi se rešilo problem zamakanja.  
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Izpostavi problematičnost košnje v občini in predlaga, da se za določena nujna dela košnje 
posreduje s klicem v glavno pisarno občinske uprave. Predlaga, da okolice šol naj ureja hišnik. 
Naslednja tema je optika v občini, ker naj bi bila Bukovica in Volčja Draga že umeščena v 
Telekomov plan. V končni fazi pa je projekt odvisen od države. Predlaga sestanek s 
izvajalcem. 
Za omejitev hitrosti na odseku Lijak poda pobudo za presojo, kaj bi bilo na tem cestnem odseku 
najbolj primerno. Komandir policije naj bi pripravil poročilo, ki bo posredovano Svetu KS in 
naprej Direkciji za ceste. Njegova pobuda je omejitev hitrosti na 70km/h in postavitev merilca 
hitrosti, ki bi beležila prekoračitve. 

- Župan se zahvali za pobude in predlaga pavzo. 
 
Seja se prekine ob 18:02. 
Seja se nadaljuje ob 18:15. 
 
 
K 6) Odlok o načinu zagotavljanja obvezne občinske gospodarske javne službe 24-urne 
dežurne službe v okviru pogrebne dejavnosti na območju Občine Renče-Vogrsko – 
predlog skrajšani postopek (poročevalka: Špela Glušič, Višja svetovalka za pravne 
zadeve). 
 
Župan nadaljuje z naslednjo točko dnevnega reda, in sicer Odlok o načinu zagotavljanja 
obvezne občinske gospodarske javne službe 24-urne dežurne službe v okviru pogrebne 
dejavnosti na območju Občine Renče-Vogrsko in preda besedo Špeli Glušič, Višji svetovalki 
za pravne zadeve. 
 
Špela Glušič pojasni, da je razlog za sprejem odloka uveljavitev Zakona o pogrebni in 
pokopališki dejavnosti, ki je na novo določil vsebino in način izvajanja pogrebne in pokopališke 
dejavnosti. Skladno z zakonom obsega 24-urna dežurna služba vsak prevoz od kraja smrti do 
hladilnih prostorov izvajalcev javne službe ali zdravstvenega zavoda.  
Predmet odloka ureja način, pogoje in postopek javnega razpisa za podelitev koncesije. Odlok 
od koncesijskega akta predstavlja prvi korak k oddaji koncesije, kateremu bo sledila sklenitev 
koncesijske pogodbe v skladu z določili odloka. Predlog odloka nima finančnih posledic za 
občinski proračun in druga javna finančna sredstva, saj se bo izvajanje financiralo z plačili 
uporabnikov storitev javne službe. 
Predlog odloka je podrobneje predstavljen v gradivu za 12. redno sejo. 
 
Župan pove, da je predlog odloka obravnaval tudi Statutarno pravna komisija, zato preda 
besedo pooblaščencu predsednika komisije, Borisu Čohi. 
 
Boris Čoha povzame, da komisija predstavljen odlok obravnavala na seji in ob tem predlaga, 
da OS sprejme odlok v predlagani obliki. 
 
Župan na tej točki odpre razpravo. 
 
Viktor Torjer prosi za razlago 4. člena – ali se odlok nanaša samo na primere, ko je odrejena 
obdukcija, ali je zajeta vsakršna smrt.  
 
Špela Glušič pove, da zakon določa, da gre le za primere obdukcije.  
 
Župan da na glasovanje Odlok o načinu zagotavljanja obvezne občinske gospodarske javne 
službe 24-urne dežurne službe v okviru pogrebne dejavnosti na območju Občine Renče-
Vogrsko. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
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ZA: 14 
PROTI: 0  
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X 

 

Marko Furlan X  
 

Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan Odsoten 
Urban Martinuč X  
Žan Bric X  
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin X  
Borut Zorn X  

Odlok o načinu zagotavljanja obvezne občinske gospodarske javne službe 24-urne dežurne 
službe v okviru pogrebne dejavnosti na območju Občine Renče-Vogrsko je sprejet.  
 
 
K 7) Sklep o sofinanciranju nadstandarda v OŠ Renče (poročevalka: Vladka Gal Janeš, 
Višja svetovalka za družbene zadeve). 
 
Župan odpre sedmo točko, ki obravnava Sklep o sofinanciranju nadstandarda v OŠ Renče in 
preda besedo Vladki Gal Janeš, višji svetovalki za družbene zadeve. 
 
Vladka Gal Janeš povzame, da OŠ Renče prosi Občino za dodatno financiranje 
nadstandardne zaposlitve delavke, ki je prisotna v prvem razredu kot dodatna strokovna 
sodelavka. Število vpisanih v 1. razred je namreč septembra padlo na 23, kar za ministrske 
normative pomeni sofinanciranje le 45,45%. OŠ Renče ima od vsega začetka zaposleni dve 
dodatni sodelavki (v Bukovici in v Renčah). Navedene spremembe s strani ministrstva bi 
pomenile, da šoli zmanjka za eno četrtino sredstev za strokovno sodelavko v prvem razredu. 
Šola je torej zaprosila, da se iz občinskega proračuna zagotovi manjkajoča sredstva. To bi 
pomenilo, da bi Občina mesečno 531 evrov mesečno (z vključenimi stroški prevoza in malice). 
V sklopu letošnjega proračuna bi Občina morala zagotoviti le dve izplačili takšnega dodatka, 
ostala izplačila pa sodijo v proračun za leto 2021. 
 
Župan pove, da je predstavljen sklep obravnaval tudi Odbor za družbene dejavnosti, zato 
preda besedo predsedniku, Borutu Zornu. 
 
Borut Zorn povzame, da je Odbor za družbene dejavnosti s sklepom seznanila Višja svetovalka 
za družbene dejavnosti. Odbor predlaga, da se dodatno subvencionira strokovno sodelavko v 
1. razredu OŠ Renče za dodaten obseg do vključno 38. plačilnega razreda. Na ta način bi se 
ohranjalo enakovrednost med šolami Renče in Vogrsko. 
 
Župan na tej točki odpre razpravo. Razprave ni. 
 
Župan da na glasovanje Sklep o sofinanciranju nadstandarda v OŠ Renče. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 13 
PROTI: 0  
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 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  

 

Marko Furlan X  
 

Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan Odsoten 
Urban Martinuč X  
Žan Bric X  
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer 

 
 

Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin X  
Borut Zorn X  

Sklep o sofinanciranju nadstandarda v OŠ Renče je sprejet. 
 
K 8) Odlok o sofinanciranju Letnega programa športa v Občini Renče-Vogrsko – 1. 
branje (poročevalka: Vladka Gal Janeš, Višja svetovalka I za družbene dejavnosti) 
 
Župan preide na osmo točko, ki obravnava Odlok o sofinanciranju Letnega programa športa v 
Občini Renče-Vogrsko – 1. branje in preda besedo Vladki Gal Janeš, višji svetovalki za 
družbene zadeve. 
 
Vladka Gal Janeš pove, da je Pravilnik potrebno (skladno z določili Zakona o športu) 
nadomestiti z Odlokom. Izpostavi, da je bil predlog v širši obravnavi (Inšpektorat RS za šolstvo 
in šport, Statutarno pravna komisija, Odbor za družbene dejavnosti, Sosvet za šport). Pobude 
in spremembe so že vnesene v odlok, ki je podrobneje predstavljen v gradivu, ki je sestavni 
del 12. redne seje OS.  
K merilom, ki so priloga odloku, poda dodatne obrazložitve. Inšpektor za šport je podal 
pripombo, da je potrebno pri športu otrok in mladine, usmerjene v kakovostni in vrhunski šport, 
potrebno dvignit starostno stopnjo. Ob tem je mogoče dodati pripravljalno skupino, pod katero 
spadajo tekmovalci od 9 do 11 let. Tekmovalci mlajši od 9 let sodijo v prostočasne športne 
vsebine. Sprememba je vnesena v merila.  
Doda še, da je na Sosvetu za šport prišlo do razhoda zaradi različnih društev in njihovega 
različnega delovanja ter dodelitve dodatnih točk. Sedaj so merila oblikovana tako, da društvo 
pridobivajo dodatne točke za osvojene dosežke na višje rangiranih tekmovanjih. Te dosežke 
dosegajo predvsem individualni športniki, ekipni športniki takšnih dosežkov in dodatnih točk 
ne morejo dosegati. Zato je pri Sosvetu prišlo do različnih mnenj – ali naj torej dodatne točke 
ostanejo ali ne.  
Dodatno gradivo za merila, kot ga je zaenkrat sprejel Sosvet, imajo svetniki pripravljeno v 
pogled. Predsednik Sosveta je ob tem podal mnenje, da se do naslednje seje (do drugega 
branja Odloka), ta merila še dodelajo. Merila bo torej po prvem branju dopolnil Sosvet za šport, 
pregledal jih bo Odbor za družbene dejavnosti in nato obravnaval Občinski svet na seji.  
 
Župan pove, da je ta odlok je iz pravnega vidika obravnavala tudi Statutarno pravna komisija. 
Besedo preda pooblaščencu predsednika, Borisu Čohi. 
 
Boris Čoha povzame, da je SPK po obravnavi sprejela sklep in da Občinskemu svetu predlaga,   
da sprejet sklep, da odlok sprejme v predpisani obliki in sicer brez 17. člena, v 6. členu pa so 
predvideni pogoji in pravila, ki so priloga odloku.  
 
Vladka Gal Janeš pripomni, da je 17. člen v prvem predlogu zajemal, da dokler se ne sprejmejo 
nova merila, veljajo tista obstoječa. V primeru, da se sprejmejo nova, postanejo ta sestavni del 
odloka. V 6. členu se je nato dodalo, da so merila kot priloga del odloka. V 17. členu sedaj že 
piše, da je končna določba, kdaj preneha veljati Pravilnik. 
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Župan ponovi, da so spremembe že vnesene v gradivo občinske seje. Odlok je obravnaval 
tudi Odbor za družbene dejavnosti, zato preda besedo predsedniku odbora, Borutu Zornu.   
 
Borut Zorn pove, da je ODD obravnaval predstavljen odlok in sprejel pobuda SPK. Tudi ODD 
je predlagal dva popravka: 3. člen 4. točka in del 8. člena 1. točka.  
Odbor je podrobneje obravnaval merila in redakcijske spremembe. To se je zgodil v točki 2.2, 
kjer se je starostna meja spustila na 16 let. Popravke je odbor soglasno sprejel, zato predlaga 
tudi OS, da predlagan odlok sprejme.  
Po ODD je sledil sestanek Sosveta za šport – opozori, da je priporočljivo, da se naslednjič 
najprej  sestane Sosvet za šport in nato Odbor za družbene dejavnosti. Ob tem pa ne vidi 
težav, da bi lahko predstavljena merila bila sprejeta, saj se odlok obravnava v dveh branjih. 
Sosvet z šport se bo po seji OS sestal in dopolnil merila, da bodo lahko primerna za nadaljnje 
branje in obravnavo. 
Na sestanku s Sosvetom je prišlo do nesoglasij – razlog za to vidi svetnik v predhodno 
nepripravljenih projekcijah, ki bi društva obvestila o kriterijih. Tu je tudi razlog za nujnost 
ponovnega sestanka.  
ODD predlaga OS, da sprejme predlog odloka in merila v predlagani obliki. 
   
Župan na tej točki odpira razpravo. 
 
Urban Martinuč postavi vprašanje glede točkovanja na število članov kluba, ki živijo v lastni in 
v sosednjih občinah. 

- Vladka Gal Janeš odgovori, da so do sedaj samo merila pri vrhunskem športu 
upoštevala tudi tekmovalce iz drugih občin. Na podlagi predloga ODD pa to velja tudi 
za progam »Športna vzgoja otrok in mladine usmerjene v kakovosten in vrhunski 
šport«. To pomeni, da so tudi pomembni tekmovalni športi, so vključeni v Odlok. 
Inšpektor za šport pa je ob tem pripomnil, da večina občin točkuje tiste tekmovalcev iz 
drugih občin, ki tekmujejo v tekmovalnem športu. Na Sosvetu za šport pa je bil podan 
predlog, da se tako vključi tudi »Kakovostni šport«. 

- Urban Martinuč pove, da podpira dodatek, saj je podoben predlog že sam podal, ko je 
bil član Sosveta za šport. Ne zdi se mu namreč pošteno, da društva, ki ne morejo 
tekmovati na državni in mednarodni ravni ostanejo brez sredstev. Prav tako se mu ne 
zdi točkovanje otrok samo iz občine, saj je pomembnejše članstvo v klubu in doseganje 
uspehov, ki zasluži nagrajevanje.    

 
Župan da na glasovanje Odlok o sofinanciranju Letnega programa športa v Občini Renče-
Vogrsko – 1. branje. 
 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 11 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot   
Marko Furlan   
Aleš Furlan   
Boris Čoha  X  

 

Andraž Furlan Odsoten 
Urban Martinuč X  

 

Žan Bric X  
 

Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
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Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X   
Florida Petelin X  
Borut Zorn X   

Odlok o sofinanciranju Letnega programa športa v Občini Renče-Vogrsko – 1. branje je sprejet. 
 
 
K 9) Polletno poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Renče-Vogrsko za prvo polletje 
2020 (poročevalec: Gregor Kobal, predsednik Nadzornega odbora). 
 
Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda in odpre obravnavo Polletnega poročila o 
delu Nadzornega odbora Občine Renče-Vogrsko za prvo polletje 2020. Besedo preda 
predsedniku NO, Gregorju Kobalu.  
 
Gregor Kobal opozori na gradivo občinske seje, saj je prišlo do napake – nadzori programov 
sta bila izvedena le dva in ne trije, kot je navedeno v gradivu. 
Stališče NO pri Obravnava zaključnega računa 2019 je predsednik že podal. O obravnavi 
Predloga proračuna Občine pove, da je bil nadzor zaradi epidemije opravljen pri sekretarki za 
finance in proračun med 25. majem in 12. junijem 2020. Nadzor je že takrat pokazal na vpliv 
epidemije, zato je nemogoče pričakovati izpolnitve proračuna. Analiza trenutnih postavk je 
pokazala pričakovano zahtevo po rebalansu. V tem obsegu NO ni preverjal notranjih 
računovodskih kontrol, poslovnih dogodkov, podlag zanje, vrednotenja in njihovega 
evidentiranja. NO je presojal Predlog proračuna za leto 2020 in njegove obrazložitve.   
Tretji nadzor (Pregled regresiranja oskrbe v domovih za starejše občane na Oddelku za 
družbene dejavnosti) je bil izveden 9. julija 2020. Poročilo je bilo obravnavno šele na seji v 
septembru, zato bo to sestavni del letnega poročila.  
Na zadnjo sejo NO je bil povabljen župan, direktorica občinske uprave in strokovna sodelavka 
za pravne zadeve. Tako je NO obrazložil svoje delo in poslovnik. Poudari, da je za 
administrativno pomoč pri obveščanju OS o delu NO odgovorna občinska uprava. Nov 
poslovnik, ki zajema točko o javnosti dela in omogoča objavo na spletni strani, namreč še ni 
sprejet. Prizadevajo si namreč večje ažurnosti o poročilih izvedenega dela.  
Podrobnejše poročilo o delu Nadzornega odbora je sestavni del gradiva za 12. redno sejo 
Občinskega sveta.  
Župan na tej točki odpre razpravo.  
        
Vanda Ožbot pripomni, da je poročilo odbora suhoparno, zanimajo jo podrobnejše ugotovitve. 
Meni, da bi svetniki o delu NO morali biti obveščeni.  
  
Gregor Kobal pove, da je v poročilu zajeto delo do 30. junija. Ob tem ponovno omeni, da 
poročilo o Pregledu regresiranja oskrbe v domovih za starejše občane še ni sprejeto, zato bo 
predstavljeno v letnem poročilu.  
 
Marko Furlan postavi vprašanje, ali je bil proračun za letošnje leto sprejet zakonsko, ker je bil 
sprejet preko dopisne seje. Ob tem da možnost odgovora do naslednje seje.   
 
 
K 10) Sklep o seznanitvi s polletnim poročilom Občine Renče-Vogrsko (poročevalka: 
Beti Čufer, Sekretarka za finance in proračun) 
 
Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda in sicer na obravnavo Sklepa o seznanitvi s 
polletnim poročilom Občine Renče-Vogrsko ter preda besedo Beti Čufer, Sekretarki za finance 
in proračun. 
 
Beti Čufer povzame poročilo in pove, je realizacija skladna s povprečji iz prejšnjih let. Najnižja 
realizacija na odhodkovni ravni je bila na področju kulture, nevladnih organizacij in športa -  
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razpisi so bili namreč objavljeni v drugi polovici leta. Področje gospodarstva je prizadelo 
neizvajanje sejmov, razpis poteka v drugi polovici leta, projekt Poti miru bo v celoti realiziran 
šele v drugem letu ... Sledi področje varovanja okolja in naravne dediščine (projekt Grevislin) 
bo prav tako realiziran v letu 2021. Prostorsko planiranje in stanovanjska komunalna dejavnost 
je postavka odvisna od kohezijskih sredstev, ki se prenašajo v naslednja leta. 
Na strani prihodkov je realizacija najnižja pri NUSZ-ju – odločbe so izšle šele 17. septembra. 
Koncesijska dajatev od iger na srečo je letos nizka, saj kazino Paquito po karanteni ni začel z 
obratovanjem. Prav tako je izpad pri kapitalskih in transfernih dohodkih.   
Podrobnejše poročilo je pripravljeno v skladu z Zakonom o financah in je sestavni del gradiva 
za sejo.  
 
Župan se zahvali poročevalki in preda Viktorju Trojerju, predsedniku Odbora za finance in 
proračun. 
 
Viktor Trojer pove, da je poročilo pripravljeno v skladu z 96. členom Zakona. Odbor se je na 
seji strinjal, da je Sklep o seznanitvi s polletnim poročilom primeren za obravnavo na 
občinskem svetu.   
 
Župan odpre razpravo. 
 
Aleš Furlan opozori na popravek na strani 54 pri KS Vogrsko – sestavljajo jo namreč 6 
svetnikov, predsednik pa je Nejc Gorjan. 
 
Beti Čufer v opravičilo pove, da poročila pripravljajo predsedniki krajevnih skupnosti, a da bo 
popravek vseeno vnesen.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 12 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot   
Marko Furlan   
Aleš Furlan X  

 

Boris Čoha  X  
 

Andraž Furlan Odsoten 
Urban Martinuč X  

 

Žan Bric X   
 

Karmen Furlan X   
Marko Švara X   
Viktor Trojer X   
Jožef Hvalica X   
Dušan Nemec X   
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin X  
Borut Zorn X  

Sklep o seznanitvi s polletnim poročilom Občine Renče-Vogrsko je sprejet. 
 
 
K 11) Odlok o rebalansu proračuna za leto 2020 (poročevalka: Beti Čufer, Sekretarka za 
finance in proračun) 
 
Župan preide na enajsto točko dnevnega reda – Odlok o rebalansu proračuna za leto 2020. 
Župan pojasni, da je rebalans naravna posledica letošnjega leta. Realizacija proračuna kaže 
na negativno poslovanje v višini 531.000 evrov. Prilivi (turistična taksa, davek na 
nepremičnine, nadomestilo na stavbna zemljišča, koncesijske dajatve ...) so znižani, predvsem 
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kot posledica korona krize in zamika izplačil. Prav tako so znižani prihodki kohezijskih skladov, 
saj se izplačila, ne glede na zaključenost projekta, prenašajo v leto 2021. Nižanje prilivov je 
osnova za odhodke.  
Odhodki, namenjeni javnim razpisom, so se zmanjšali na 80%. Nižanje proračuna se odraža 
tudi na vlaganjih v vodovod in kanalizacijo, prepolovljena so sredstva za projekt Grevislin. Prav 
tako je premeščeno obnavljanje cestnih odsekov. Ob tem so se zvišali stroški na občinski 
upravi zaradi kadrovanja in zaposlitve zunanjih sodelavcev, zaradi ponavljajočih razpisov za 
delovna mesta.  
Posledično so se nižali prilivi Občine v zavode in šole. V predlaganem rebalansu pa so 
predlagana sredstva za njihovo nemoteno delovanje.  
Občini so se povišale postavke pri OPN-ju, pri pomoči na domu, zagotavljanju mrliške oskrbe,  
višja je postavka za civilno zaščito ...  
V rebalansu je upoštevana višja povprečnina, ki jo je predlagala vlada, kar za Občino pomeni 
pomembno finančno injekcijo.  
Župan zaključi, da je rebalans sestava vseh oddelkov občinske uprave, odraz realnega stanja 
in nadaljnjih pričakovanj ter preda besedo Borisu Čohi, predstavniku Statutarno pravne 
komisije.   
 
Boris Čoha pove, da je komisija obravnavala predlog rebalansa in ugotovila, da je ta sestavljen 
v skladu z Zakonom o lokalni samoupravi, Statutom in Poslovnikom Občine Renče-Vogrsko 
ter da je kot tak primeren za nadaljnjo obravnavo na Občinskem svetu.  
 
Župan pove, da je rebalans obravnaval tudi Odbor za gospodarstvo in proračun, zato preda 
besedo predsedniku Viktorju Torjerju.  
 
Viktor Trojer pove, da je na odboru prišlo do manjših polemik. Doda še, da ima odbor pripombo 
glede usklajevanja odhodkov v krajevnih skupnostih. Po prvotnem proračunu je bilo namreč 
razmerje med KS-ji drugačno, z rebalansom se je nekoliko porušilo, kar pa ne pripisuje 
boljšemu ali slabšemu poslovanju KS-ja. 
V okviru proračuna je Odbor obravnaval tudi pobudo, ki jo je dal svetnik sam. Gre za 
spremembo 8. člena Odloka o omejitvi pravic župana do razporeditve pravic porabe, vendar 
ta pobuda ni bila sprejeta. S pobudo je svetnik želel odpret razpravo, saj je po njegovem 
mnenju prerazporeditev med postavkami preveč. Želi si več omejitev in bolj realno oceno 
proračuna ter bolj realne obljube volivcem. Kar se namreč v resnici realizira, je po njegovem 
mnenju odraz odločitev župana samega.    
 
Župan odgovori, da usklajevanje KS ni šlo v korekcijo zaradi ravnanja z vzdrževalnimi deli na 
lokalnih cestah. Opozori še, da je sprejet proračun predlog svetniške skupine in da je bil sprejet 
z nižjimi postavkami. Poudari, da prerazporeditve niso županova samovolja, ampak nuja, da 
je Občina lahko operativna in aktivna. Veliko razporeditev je posledica drugačnih končnih 
računov izvajalcev in posledica javnih razpisov. Doda še, da je za podrobnejši vpogled v 
proračun na voljo.  
Ker je rebalans obravnaval tudi Odbor za družbene dejavnosti, preda župan besedo Borutu 
Zornu, predsedniku odbora..  
 
Borut Zorn pove, da je ODD po obravnavi in pogovoru s člani prišel do sklepa, da je predlog  
rebalansa primeren za nadaljnjo obravnavno. 
 
Župan pove, da je odlok prav tako obravnaval tudi Odbor za okolje in prostor, zato preda 
besedo predsednici Karmen Furlan. 
 
Karmen Furlan pove, da je OOP na 11. redni seji obravnaval rebalans. Opozori na 13. točko 
prerazporeditve, saj se ji zdi tako kršenje problematično. Županu poda poziv, naj ob nadaljnjih 
odločitvah skliče OOP, da lahko skupaj sprejmejo odločitve razporejanju sredstev. Opozori na 



Stran 20 od 26 
 

odhodke zaradi plačil zunanjih sodelavcev na občinski upravi. Ob tem jo zanima urna postavka 
zunanje sodelavke. 
Zaključi, da je OOP sprejel sklep, da je odlok o rebalansu primeren za obravnavo na današnji 
seji. 
 
Župan na tej točki odpira razpravo. 
 
Borut Zorn izrazi začudenje nad izvajanjem proračuna. Opozori, da je svetniška skupina 
predlagala nižji proračun in da je zato tudi negativno poslovanje nižje, kot bi sicer bilo. Opozori 
še na prihodke iz prodaje nepremičnin, ki niso bili realizirani, in na slabo črpanje evropskih 
sredstev.  
Zaradi preobilja projektov po njegovem mnenju ni bilo mogoče izpeljati tistih investicij, ki jih 
občani pričakujejo. Opozori na količino prerazporejanja, ki po njegovem mnenju kaže na slabo 
načrtovanje že v osnovi. Kritičen je do stroškov na občinski upravi, ki so posledica pomanjkanja 
ustreznega kadra. Meni, da je potrebno izrazito prevetriti nadaljnje načrte, ki sta jih Občina in 
župan dejansko sposobna realizirati.  
Svetnik poda predlog za spremembo 8. člena Odloka o proračunu Občine Renče-Vogrsko v 
fizični obliki, ki je kot priloga dodana zadnjim stranem zapisnika seje.   

- Župan se s svetnikom strinja. Prizna, da je bil predlog proračuna višji in da so bile 
skladno s tem tudi višje postavke. Do nižanja proračuna je prišlo zaradi pobude s strani 
svetnikov (SD, SDS, Levica, DeSUS in Združenje Skupaj), kar se je odražalo tudi na 
nižanju postavk. Pri izvajanju proračuna pa se je izkazalo, da so bile prvotno 
predlagane postavke zastavljene pravilno. Opozori, da mora nižanje kljub temu 
omogočati realizacijo projektov. Proračun je bil že v osnovi postavljen tako, da je bilo 
spreminjanje postavk potrebno. Župan apelira na svetnike pri upoštevanju dela 
strokovne službe pri zastavljanju posameznih postavk in končnega proračuna. Strinja 
se z netočnim proračunom in napako pri ohranjanju vseh odprtih postavk, saj bi ob 
nižanju proračuna morale nekatere biti črtane. 
Kljub temu v celoti sprejema odgovornost. Poduk svetnikov bo upošteval in ob tem upa, 
na enako upoštevanje s strani svetnikov. Doda še, da si želi ničelnih prerazporeditev 
in da se kot majhna občina morajo vsi zavedati majhnosti in nujnosti do fleksibilnosti v 
teh negotovih časih.  

 
Radovan Rusjan opozori na pomanjkanje prihodkov s postavke iger na srečo, ki so odraz covid 
krize. Kot neupravičen primanjkljaj pa izpostavi nepridobljena evropska sredstva, ki bi sicer 
lahko polnila proračun. Vse investicije so črpane iz lastnega proračuna. Slednje je po njegovem 
mnenju odraz občinske uprave, ki je nova in ki še potrebuje izkušnje v delu javne uprave. 
Opozori na plačila zunanjih sodelavcev, ki višajo izdatke v proračunu.  
Doda še, da so večje investicije, ki se izvajajo, bile postavljene že v prejšnjem mandatu, za 
njihovo nadaljevanje pa bodo ponovno potrebna samo lastna sredstva, ker evropskih Občina 
nima. Nove in manjše investicije pa so po njegovem mnenju samo »krpanje lukenj« in manjše 
asfaltacije.  
Opozori, da je pri pripravi proračuna potrebno sodelovanje svetnikov in komuniciranje. Posveti 
za uspešen proračun in rebalans so po njegovem mnenju nujni. Doda še, da bi ob 
neupoštevanju nižanja prvotno postavljenega proračuna prišlo do še večjega manjka.  

- Župan  pojasni, da se evropska sredstva kohezije določajo po sedem letnemu planu. 
Opozori, da je občina za Eko sklad pridobila dodatna nepredvidena sredstva. Od julija 
do septembra je občinska uprava pripravila in prijavila 30 oblikovanih projektov, s 
katerimi se lahko prijavi na razpise.  
Trenutno kohezijsko obdobje se zaključuje in začenja novo. Projekti, s pridobljenimi 
gradbenimi dovoljenji, so posredovani naprej. Ob tem opozori, da evropski plani, vredni 
več kot 100.000 evrov, potekajo na dolgi rok in da je njihova uresničitev v samo enem 
mandatu nemogoča.  
Glede občinske uprave župan popravi izjavo svetnika – vse javne razpise namreč 
pripravlja Višja svetovalka za pravne zadeve, Špela Glušič, in ne zunanji sodelavec. 
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Še enkrat se postavi v bran upravi, ki je v parih mesecih uspela prijaviti projekte v višini 
17 milijonov evrov, od katerih ima skoraj tretjina že zagotovljeno gradbeno dovoljenje.  

 
Na tej točki da župan podaljšanje seje na glasovanje.   
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 12 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan 

 
 

Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan Odsoten 
Urban Martinuč X  
Žan Bric X  
Karmen Furlan 

 
 

Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin X  
Borut Zorn X  

Podaljšanje seje je sprejeto. 
 
Urban Martinuč izrazi mnenje, da na tej točki ni pomembno, koliko manjka bi bilo v primeru 
prvega ali drugega proračuna, važen je končen rezultat. Še pomembnejše pa je vprašanje 
koncesije za kazino v Volčji Dragi. Zanima ga, ali se na to temo pripravljajo rešitve. Žal mu je 
za krčenje investicijskih projektov, ki bi po njegovem mnenju na koncu prinesli manjši manko. 
Nadeja se, da ti projekti niso do konca izbuljeni. 

- Župan odgovori, da trenutnemu izvajalcu ni bila podaljšana koncesija, zato se tam 
trenutno ne izvaja nobena dejavnost. V teh časih je prevzemanje igralniškega turizma 
pod velikim tveganjem. Glede te situacije je namreč še veliko nejasnega. V primeru 
novega koncesionarja bodo svetniki obveščeni, saj se mora slednji predstaviti tudi na 
občinski seji in pridobiti soglasje. 

 
Viktor Trojer replicira Urbanu Martinuču glede prve postavitve proračuna, saj se ne strinja, da 
bi sprejemanje prvotnega proračuna na koncu prinesel manjši primanjkljaj. Po njegovem 
mnenju se namreč »napihnjenost« proračuna odraža na selektivnosti župana pri odločanju o 
investicijah.      

- Urban Martinuč odgovori svetniku, da bi kljub temu v občinskem proračunu bil vključen 
isti denar. Opozori še na Kazino Paquito, ki je prinesel največjo maso prihodkov. Kar 
se je zgodilo letos spomladi s korona krizo je bilo nemogoče načrtovati in vključiti v 
sestavo proračuna. Poudari nujnost reševanja te problematike.  

 
Viktor Trojer podpre predlog Boruta Zorna o spremembi 8. člena Odloka in tako predlaga tudi 
ostalim svetnikom. Ne strinja se, da je nižanje prvotno predstavljenega proračuna krivo za 
finančni primanjkljaj. Cilj je bil postaviti bolj realne prihodke, od župana pa je pričakoval, da bo 
manjšal financiranje tudi na strani sociale in določenih investicij. 
Na Odboru je tudi opozoril na neuravnoteženost pri KS in nesorazmerje pri investiranju. 
Poudari nujnost večje usklajenosti. 

- Župan pojasni, da je nižanje odlivov v tekočih transferjih zelo težko izvedljivo. Potrebno 
je sodelovanje v svetih zavoda in njihovimi nadzornimi, ki morajo stati za stališči občine. 
Res je tudi, da je vedno več tekočih transferov, kar bo potrebno omejiti oziroma urediti. 



Stran 22 od 26 
 

Doda še, da je tako deloval že pri tem rebalansu, ko je določene investicije moral 
omejiti. 

 
Marko Švara podpre predlog svetnika Boruta Zorna o spremembi odloka. Kot primer dobro 
urejenega prerazporejanja sredstev izpostavi Občino Miren-Kostanjevica. Meni, da je predlog 
spremembe lahko vključen v naslednje branje rebalansa.  
Doda še, da bi dvig povprečnin lahko namenili za kanalizacijo in razvojne projekte. V naslednje 
leto se premikajo prilivi državnega proračuna in sredstev EU. Opozori na neuspešnost pri 
prodaji nepremičnin in stavbnih zemljišč. Pri odhodkih opozori na postavko za plače, ki 
predstavljajo skoraj desetino proračuna. Še dodatno izpostavi plače zunanjih sodelavcev in 
opozori na višanje materialnih stroškov kljub okrnjenemu delu v času korona virusa. Prav tako 
se strinja s svetnikom Viktorjem Trojerjem glede bolj pravičnega razporejanja sredstev med 
KS. Rebalans je po njegovem mnenju potreben popravkov, ki naj bodo upoštevani do drugega 
branja.    
 
Viktor Trojer poudari, da je župan tisti, ki predlaga proračun, občinski svetniki pa ga 
sprejemajo. Pove še, da bi se v primeru, da bi proračun sestavljali svetniki, ta precej razlikoval 
od predstavljenega, tako pa so jim dovoljene le pobude in amandmaji.   
 
Karmen Furlan je prav tako mnenja, da bi začetno postavljeni nižji dohodki zmanjšali razkorak, 
ki ga predstavlja rebalans. Tudi ona podpre svetnika Boruta Zorna in njegovo pobudo o 
spremembi 8. člena. 
 
Jožef Hvalica podpre spremembo 8. člena. Razlog za razhajanje vidi v preveč velikih obljubah 
in premalo informacij. Za naslednje leto pričakuje oblikovanje takšnega proračuna, da ga bodo 
lahko svetniki z veseljem podprli.   
 
Župan da na glasovanje Odlok o rebalansu proračuna za leto 2020 – prvo branje.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 13 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan Odsoten 
Urban Martinuč X  
Žan Bric X  
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer 

 
  

Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin X  
Borut Zorn X  

Odlok o rebalansu proračuna za leto 2020 – 1. branje je sprejet. 
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K 11) Razno 
 
Župan preide na zadnjo točko dnevnega reda – točko Razno. Odpre razpravo. Razprave ni. 
 
Seja občinskega sveta je bila zaključena ob 20.16 uri. 
 
Zapisala: Hana Šuligoj 

 
 
 

________ 
Župan 
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PRILOGA ZAPISNIKU 12. REDNE SEJE 
 
Odgovori na vprašanja svetnikov 12. redne seje 22. 9. 2020. 
 
Odgovor na vprašanje svetnika Radovana Rusjana: 
 
Radovan Rusjan zanima ga, koliko projektov in sredstev je bilo doslej v tem mandatu 
pridobljenih iz evropskih sredstev. Obenem ga zanima plan bodočih projektov. Odgovor je 
lahko podan pismeno. 

Župan v lanskem letu je občina s pomočjo izvedenih projektov pridobila med 250.000 
in 260.000 evrov iz evropskih sredstev. Letošnji izkupiček bo nižji zaradi prenosa 
projektov in izplačil v naslednje leto. Večji prilivi evropskih sredstev se zgodijo glede na 
kohezijsko obdobje – to je trenutno v zaključku. Ti projekti zahtevajo projekte na dolgi 
rok. Na letni ravni pridobiva občina sredstva s strani manjših (LAS) projektov, ki so bolj 
vezani na mehke vsebine. Obenem se čaka tudi poročilo vlade, ki bo 8. oktobra 
razgrnila »covid projekte«. Župan bo pripravil podrobnejše pisno poročilo in strukturo 
bodočih projektov.   
 
 
 
LETO 2019 
 
 

 
 
k. 740001 – požarna taksa (6.598,23 €) + 23. Člen ZFO (66.438 €) 
 
k. 740004 - povračilo stroškov za družinske pomočnike (7.389 €) + Sofinanciranje stroškov 
skupne občinske uprave (14.112,18 €) + vzdrževanje gozdnih poti (994 €) + 12.547 € sredstva 
nakazana iz občine Divača – skupni projekt Energetska sanacija POŠ Bukovica 
 
k. 740301 – Eko sklad: za el. polnilnice (2.280 €) + ZD Renče (98.935 €) 
 
k. 741301- sredstva nakazana iz občine Divača – skupni projekt Energetska sanacija POŠ 
Bukovica (71.099,25 €) 

74

740

740001

740004

740301

741

741301

Skupaj: 280.392,33

proračuna Ev ropske unije iz kohezijskega sklada za obdobje

2014-2020

sredstev proračuna Evropske unije

Prejeta sredstv a iz držav nega proračuna iz sredstev 71.099,25

Prejeta sredstv a iz jav nih skladov  za inv esticije 101.215,20

Prejeta sredstva iz državnega proračuna iz 71.099,25

Druga prejeta sredstv a iz držav nega proračuna za tekočo 35.041,65

porabo

institucij

Prejeta sredstv a iz držav nega proračuna za inv esticije 73.036,23

TRANSFERNI PRIHODKI 280.392,33

Transferni prihodki iz drugih javnofinančnih 209.293,08
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LETO 2020 
 
 
 

 
 
 
K. 740001 – požarna taksa (5.220,15 €) 
k. 740004 – povračilo stroškov za družinske pomočnike (6.796,94 €) 
k. 740301 – Eko sklad: za Zd Vogrsko (29.452,06€) 
k. 740401- Projekt TREK Telovadnica na prostem (5.551,74 €) 
 
Predvideno do konca leta:  
23. Člen ZFO (93.000€) 
Las sredstva (43.000€) 
 
Skupno 2020: 183.021€ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

74

740

740001 5.220,15

740004 6.796,94

740301

740401 5.551,74

Skupaj: 47.020,89

29.452,06

Prejeta sredstv a iz jav nih agencij za inv esticije

institucij

Prejeta sredstv a iz držav nega proračuna za inv esticije

Druga prejeta sredstv a iz držav nega proračuna za tekočo

porabo

Prejeta sredstv a iz jav nih skladov  za inv esticije

TRANSFERNI PRIHODKI 47.020,89

Transferni prihodki iz drugih javnofinančnih 47.020,89
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Predlog svetnika Boruta Zorna za spremembo 8. člena odloka o proračunu Občine 
Renče-Vogrsko za leto 2020: 

 


